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متن پرسش

سلام وزیارت قبول وآرزوی سلامتی استاد میخواستم درباره این جمله توضیحی بفرماد؟ اساساً برای

اینکه بتوانیم به دین مردم خدمت کنیم، باید فقیه بشویم و دین را بفهمیم. و این مهمتر از آن است

که برای موفقیت در سایر رشتههای علوم انسانی به سراغ فقه برویم، چون ما امروز به «فقیه خوب»

خیلی بیشتر از روانشناس خوب یا متخصصین سایر رشتههای علوم انسانی نیاز داریم. برای موفقیت

در سایر رشتههای علوم انسانی به سراغ فقه برویم چه اشکالی دارد مگربرای تولید علوم انسانی-

اسلامی نباید این کاررا کرد؟ واگر وقت داشتید متن کامل را خواندید نظرتون رادرمورد مطلب

بفرماد؟ (برای متن کامل جهت معرفی به دوستان پاسخ حجت الاسلام پناهیان به سوال «حوزه

برویم یا دانشگاه؟-http://panahian.blog.ir/post/172) باتشکرومعذرت وخداقوت

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: همینطور است که میفرماد و بنده نظر خوب جناب حجتالاسلام حاج

آقا پناهیان را دیدم. موفق باشید


